

T1 Angela

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

January 18

Martin Luther King Jr. Day - NO SCHOOL

January 27

8th Grade Parent Info Night 6:30 PM

February 5

Spring Virtual Club Fair

February 8

TEDxGunnHighSchool "One Step Forward"

February 8-11

SEC Love Week Activities

February 12

Lunar New Year

February 15

Presidents' Day Observed - No school

1月18日

马丁·路德·金纪念日-没学校

1月27日

八年级家长信息之夜活动6:30 PM

2月5日

春季在线俱乐部介绍会

2月8日

TEDxGunnHighSchool“前进一步”

2月8-11日

SEC爱情周活动

2月12日

农历新年

2月15日

总统日- 没学校

GUNN NEWS & EVENTS

T1 Angela

****NEW** MLK "Together We Rise"**

Mon, Jan 18, 11 AM-1 PM on ZOOM

Participate in virtual service projects and engage with your community with interactive events. Events include book discussions, a youth panel, a scavenger hunt, a quote walk, in addition to watching videos and listening to the youth voices of our very own community! For more info and to register go to

<https://forms.gle/FsTkn7nvL4WCYEt69>

The Gunn YCS-I club in partnership with the MLK "Together We Rise" event is hosting a book and homemade bookmark drive for Access Books. Please donate new or used books for grades PreK-8th. Drop off for the books and bookmarks is Sunday, January 24 from 1:00 PM-3:00 PM in the Gunn parking lot. Service hours for donated books and bookmarks.

T2

****NEW** Counseling "Winter Newsletter" for Parents and Families**

See Your Letter: [9th grade](#), [10th grade](#), [11th grade](#), [12th grade](#)

All Gunn parents and guardians should have received a "Counseling Newsletter" from the Gunn Counseling department via email on Friday Jan 15th. A different newsletter was sent to each grade level, and contains important information about course selection, upcoming fairs, assemblies, and conferences, summer school, and testing, college admissions, and financial aid. Be sure to read it if you haven't already! Links are listed above for your convenience.

T3 Nancy Liang _

****NEW** Gunn Sports Update**

Purple Tiered Sports allowed: The CIF conference is working on starting dates in February for these sports - Cross Country, Girls Golf, Girls Tennis, and Swimming and Diving. All athletes wishing to complete will need to have a current athletic physical and sign up at AthleticClearance.com.

Other Sports Workouts: In addition, PAUSD will resume athletic training Tues. Jan. 19th. Please [review the Athletic Conditioning Guidelines here before participating](#).

- Girls Cross Country: Tues. 1/19, 4 PM to 6 PM - Contact Coach Hubbs at superhubbs@gmail.com
- Boys Cross Country: Wed. 1/20, 4 PM to 6 PM - Contact Coach Hubbs at superhubbs@gmail.com
- Football: Tues. 1/19, 4 PM to 6 PM - Contact Coach Miller at jasmiller@pausd.org
- Girls Tennis: Tues. 1/19, 4 PM to 5:30 PM - Contact Coach Gorman at gunntennis@comcast.net
- B/G Swimming: Wed. 1/20, 7:30 AM for one group and 5:30 PM for second group - Contact Coach Lehr at taylorlehr96@gmail.com
- Boys Water Polo: Tues. 1/19, 4 PM to 6 PM - Contact Coach Olson at jsmesolson@gmail.com
- Girls Water Polo: Tues. 1/19, 6 PM to 8 PM - Contact Coach Ford at cford.lilsport@yahoo.com

More sports will be posted as they set dates to workout. Questions? Contact the Coach or [Curtis Johansen](#) for general questions.

**** 新 ** Gunn的运动 更新**

紫色 允许分级运动 : CIF会议将于2月计划这些运动的开始日期-田径、女子高尔夫、女子网球, 游泳和潜水。所有希望参与的运动员都需要具有最近的运动员体检并在AthleticClearance.com上注册。

其他体育锻炼 : 此外, PAUSD将恢复 1月19日星期二的运动训练。参加之前, 请[先在此处查看《运动条件指南》](#)。

- 女子田径 : 星期二 1/19, 下午4点到下午6点-通过superhubbs@gmail.com与教练Hubbs联系

- 男子田径：周三 1/20，下午4点到下午6点-通过Superhubbs@gmail.com与教练Hubbs联系
- 橄榄球：星期二 1/19，下午4点到下午6点-通过jasmiller@pausd.org与Miller教练联系
- 女子网球：星期二 1/19，下午4点到下午5:30-通过ganntennis@comcast.net与Gorman教练联系
- 男/女 游泳：周三 1/20，一组为早上7:30，第二组为下午5:30 -通过taylorlehr96@gmail.com与Lehr教练联系
- 男子水球：星期二 1/19，下午4点到下午6点-通过jmesolson@gmail.com与教练Olson联系
- 女子水球：星期二 1/19，下午6点到晚上8点-通过cford.lilsport@yahoo.com与Ford教练联系

一旦设定好锻炼日期，将发布更多运动。有什么问题吗？有关一般性问题，请联系教练或Curtis Johansen。

T4 Irene Tsen

ENGLISH BOOKS - ANNOUNCEMENT

Semester 1 books - may be returned beginning January 19th. There's no need to make a special trip for returns before then.

Semester 2 books - many English book check-outs will begin during the week of 1/19/21 (afternoons).

More details to come. Teachers will communicate book titles and timing in their classes. Contact Ms. Glover with questions: lglover@pausd.org

英语课书材 - 通告

第一学期的书 - 从1月19日开始能换。那以前，不需要特别跑一趟。

第二学期的书 - 从1月19日的那个星期，下午能开始借英语书。

请等更多细节。老师们会在课程中提起书名以及时间。有问题，请跟 Ms. Glover 联系：lglover@pausd.org。

****NEW** Gunn SEC (Student Executive Council) Quick Update**

SEC will be creating a show, "SEC TV," to display Gunn's diverse community. The Spring Club Fair is happening on February 5th, and is a great event to allow new students to join new clubs in the new semester. *Love Week* will take place Feb 9-11. Finally, Recently Gunn PTSA approved \$5000 for a movie screen projector and screen to allow for future safe socially-distant movie events.

T5 Syma Chan

****UPDATED** Sports Boosters Next Meeting**

Wed, Jan 20, 7:30 PM

Please join us on Wednesday, January 20 at 7:30pm for our monthly meeting. Athletic Director, Curt Johansen will be present to discuss the upcoming season and to answer all our questions. All parents are invited to join. Meetings are open to everyone. This is a great way to learn more about Gunn Sports and meet other parents. Zoom details:

<https://us02web.zoom.us/j/8320178414?pwd=V0dPd2tXSVICL0REMUI0cGR2cE5OUT09>

Meeting ID: 832 017 8414

Passcode: 567109

****修改过**运动退助会议**

一月二十日星期三下午七点半

一月二十日下午七点半, 请您们参加我们的每月会议。运动部主任 Curt Johansen 会跟大家讨论来临的运动季节还会答问题。欢迎家长们和所有人参加。会议会让您认识 Gunn Sports (Gunn运动), 您还可以跟其他的家长见面。Zoom :

<https://us02web.zoom.us/j/8320178414?pwd=V0dPd2tXSVICL0REMUI0cGR2cE5OUT09>

会议ID : 832 017 8414

密码 : 567109

T6 Syma Chan

****NEW** Senior Parent Network Meeting**

Sat, Jan 23, 7:00 PM Zoom Link will be sent via UpToUs prior to the meeting

At this meeting, we want to give folks some time to visit and catch up, and then our PTSA president Kimberly Eng Lee will be available to talk about what the spring might look like. Even if students will not be coming back to campus for academics, the PTSA is making plans for bringing students back for activities. We are looking ahead to ways to have Homecoming Events, a Graduation Ceremony, and a Sr. party; hear about some of the tentative ideas and ask your questions, we would love to see you there.

****新**十二年级学的生家长会**

一月二十三日星期六下午七点，会议前Zoom链接会通过 UptoUs 发送

在这个会议我们想让大家一些时间见面和聊天，然后PTSA 主席 Kimberly Eng Lee 会跟大家分享春天会怎么样。虽然学生们不会回到校园学习，但是PTSA正在安排一些活动让学生们回到校园。我们希望有方法举办 Homecoming活动、毕业礼和十二年级学生派对，还期待听您的建议和问题。我们希望会在会议跟您们见面。



What a Year! Book
Wonder if the yearbook is happening this year?
YES!

Masks
Elections
Virtual classes
Orange skies
Togetherness

This school year will be talked about forever.
The Olympian is truly a keepsake from this remarkable time.
Our yearbook class is working hard to put together a historic book that will be looked back upon to remember one of the most unpredictable school years of all time.
Order today through the Gunn SAC so we make sure there are enough copies for everyone.
<https://gunn-titans-store.myschoolcentral.com/>

T7 Syma Chan

****NEW** What a Year! Book**

Wondering if the yearbook is happening this year? YES! The yearbook class has been working hard to put together this year's *Olympian*, a keepsake that will capture one of the most unpredictable and memorable school years of all time. Don't miss out on this labor of love! Order today through the Gunn SAC so that there will be enough copies for everyone:

<https://gunn-titans-store.myschoolcentral.com/>

What a Year! Book
 Wonder if the yearbook is happening this year?
 YES!



Masks
Elections
Virtual classes
Orange skies
Togetherness

This school year will be talked about forever.
 The Olympian is truly a keepsake from this remarkable time.

Our yearbook crew is working hard to put together a historic book that will be looked back upon to remember one of the most unprecedented school years of all time.

Order today through the Gunn SAC so we make sure there are enough copies for everyone.
<https://gunn-titans-store.myschoolcentral.com/>

****新** 《What a Year!》书**

您担心今年会没有年鉴吗？不要担心，做年鉴的同学们一直努力地创造今年的 *Olympian*，这本 *Olympian* 会记录一路走来最难忘的学年。不好错过买这本书的机会。通过 Gunn SAC，快来订购，要不是会不够书分给大家啊：

<https://gunn-titans-store.myschoolcentral.com/>

T8



****NEW** Greetings from Gunn School Board Liaison Jesse Lodomirak**

Hello Gunn Community! I am thrilled to be your new School Board liaison. As a parent of four children in PAUSD, I am acutely aware of how difficult school is right now for students and families, as we all struggle to cope with distance learning. I want to be a resource and partner in creating the best educational experience possible for all of our children--during COVID and beyond. I cannot do my job effectively without your collective wisdom. I will be looking for ways to connect with as many of you as I can, and please do not hesitate to reach out to me as well. I welcome your questions, concerns, and conversation. Sincerely,
 Jesse Lodomirak

T9 Michael

****NEW** Join the Gunn PTSA Executive Board or Chair an Event in 21-22!**

Are you interested in connecting with other parents, teachers, staff, and students while serving our wonderful Gunn community? Please consider joining the Gunn PTSA Executive Board or chairing a Gunn PTSA event or activity next year. Parents on this year's Gunn Nominating Committee are Annie Bedichek, Karrie Chen, Anne Marie Hallada, Julia Jacobsen, and Jackie Liang with Audrey Gold and Pilar Hsue as alternates. The job of the nominating committee is to find the next school year's new PTSA executive board and other chair positions for PTSA events and activities. Contact Julia Jacobsen juliacjacobsen@gmail.com if you are interested.

****新** 参与Gunn PTSA 21-22年执行委员会或主持一个活动。**

你有兴趣同时和其他的家长，老师，教职员工链接与帮忙服务我们美好的Gunn社区吗？请考虑加入Gunn PTSA执行委员会或主持明年的Gunn PTSA活动。今年Gunn提名委员会的父母包括安妮·贝迪切克（Annie Bedichek），陈慧琳（Karrie Chen），安妮·玛丽·哈拉达（Anne Marie Hallada），朱莉娅·雅各布森（Julia Jacobsen）和成龙（Jackie Liang），以及奥黛丽·金和皮拉尔·休（Pilar Hsue）。提名委员会的工作是寻找下一学年的新PTSA执行委员会以及PTSA活动和活动的其他主席职位。如果您有兴趣，请联系Julia Jacobsen juliacjacobsen@gmail.com。

****NEW** Gunn's Spring Clubs**

Gunn's Clubs are meeting daily Mon-Fri. If your student doesn't find one from among the Clubs chartered last Fall that suits them, the deadline to charter a new Spring Club is Wednesday, January 27th at 4 PM.

- Link the the links & [videos of Fall Chartered Clubs](#)
- Link to the Spring New Club Application:
<https://tinyurl.com/y3nfb2w>
- Gunn's Virtual Spring Club Fair will be Friday Feb 5th

****新** Gunn春天的俱乐部**

Gunn的俱乐部每天星期一至星期五开会。如果您的学生在去年秋天的俱乐部中没有找不到适合他们的俱乐部，则注册新的春季俱乐部的截止日期为1月27日（星期三）下午4点。

链接秋季特许俱乐部的[链接和视频](#)

链接到Spring New Club应用程序：https://tinyurl.com/y3nfb2w

Gunn的Virtual Spring Club Fair将于2月5日（星期五）

****NEW** Titan Planning Guide**

Quick reminder that the [Titan Planning Guide](#), which was created by the Gunn counseling department, is a useful resource for Gunn students and their families. It contains a college planning timeline for spring of junior year into fall of senior year, as well as:

- an introduction to naviance and career resources
- information on college testing, teacher recommendations,
- factors to consider when choosing a college
- suggestions on how to build a college list
- information on community colleges, CSU's (Cal State universities), and UC's (University of California system).
- application and essay writing tips
- advice on college visits
- financial aid

****新** 《Titan计划指南》**

快速提醒您，由于Gunn咨询部门创造的《Titan规划指南》对于Gunn学生及其家人是有用的资源。它包含从大三春季到大三秋季的大学规划时间表，以及：

- Naviance和职业资源介绍
- 有关大学考试的信息，老师的推荐信
- 选择大学时要考虑的因素
- 关于如何建立大学名单的建议
- 有关社区学院，CSU（加利福尼亚州立大学）和UC（加利福尼亚大学系统）的信息。
- 申请和论文写作技巧
- 大学访问建议
- 经济资助

T10 Hannah

****NEW** Virtual College Tours - West and Southwest schools for Class of 2022 and 2023**

Sat, Feb 6, 1:00-5:00 PM

English Flyer [Big Future Days](#)

Spanish Flyer [Big Future Days](#)

Gunn's College and Career Counselors would like parents to know about the inaugural *BigFuture Days* offered by the College Board. It is a regional series of virtual college fairs for high school sophomores and juniors to help connect them with hundreds of colleges, admissions officers, and current college students. *BigFuture Days* gives students a tailored experience so that they can establish connections with colleges and take action on important college planning tasks, like building a college list and identifying scholarships to apply for. Find out more here <https://pages.collegeboard.org/big-future-days/west-southwest>

****新的** 虚拟的大学访问 - 西边和西南的大学给 2022 和 2023 的班**

星期六, 二月六号, 下午 1:00 到 5:00

英文的传单 : [这里](#)

西班牙语的传单 : [这里](#)

Gunn 的大学和职业顾问想要家长知道 *BigFuture Days*, 一个 College Board 的事件。这是一个介绍大学的系列给中学十年极和十一年极的学生。这个事件会帮学生跟很多大学, 招生人员, 和现在的大学学生联系。 *BigFuture Days* 会给学生一个独特的经验和帮他们计划大学的事情和找奖学金。到这里去看到跟的的信息 :

<https://pages.collegeboard.org/big-future-days/west-southwest>

T11 Sunny

****NEW** Staff Grants Announced**

Thanks to generous support of parents in our Fall Back-to-School campaign, Gunn PTSA has awarded \$23,000 to promote innovative teaching this year. Nine new awards were made this month; ten in the Fall. Grants are for classroom or school-wide programs that teach or support students in creative and engaging ways. Staff are encouraged to support local business when purchasing items. Visit <https://gunn.paloaltopta.org/teacher-grants/> to see all the recipients.

****NEW** Staff Grants Announced**

****新** 公布员工补助金**

感谢家长们对于秋季返校活动的支持，Gunn PTSA (家长教师学生协会) 以授予 \$23,000 用来推广今年的创新教育。这个月有九个新的奖项；秋季时有十个。员工补助金是用于教室或全校计划的，这些计划可以用有创意和引人入胜的方式支持学生。鼓励员工在购买时支持当地的商店。访问

<https://gunn.paloaltopta.org/teacher-grants/> 以查看所有的获奖人。